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Studierådsmötesprotokoll 2014–04–02

Närvaro: Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Tomas Harryson Funktionär inom Studierådet
Elin Nilsson Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Kurskommissarie
Jens Gustafsson Studierådets Webbansvarig
Hampus Mauritzon Funktionär inom Studierådet
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Niklas Karlsson
Vilhelm Lundqvist Funktionär inom Studierådet
Elise Eborn Jämlikhetsombud
Rasha El manzalawy Funktionär inom Studierådet
Amelia Andersson Stabsmedlem, Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mö-
tet öppnat kl 12:04.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att lägga till punkt §9.1 Datorstuga.

att godkänna dagordning med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från SRD13 och SRD12 med redaktio-
nella ändringar.

§6 Valärenden och
nomineringar

Inga ärenden.

§7 Information från
Externa
Representanter

Alexander Pieta Theofanous meddelade att han själv, Jens Elofs-
son och studentrepresentanter i UNA haft möte med Martin Höst.
Där diskuterades intrasektionella aktivitetsåtgärder och åtgärds-
programmet som är ett svar på UKÄ-utvärderingen. Man tyckte
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att åtgärdsprogrammet inte är tillräckligt öppet. Vidare disku-
terades eventuell skrivprocess-kurs för studenter. För lärare har
det införts pedagogik- och skrivsättsmetodik-kurser.

Alexander Pieta Theofanous meddelade från möte med Program-
ledningen för D. Exjobbskursplanen ska göras om, vilket mesta-
dels består av småändringar. Det ska bli tydligare riktlinjer (en
mall har tagits fram), och förkravet ska höjas så att 255 högskole-
poäng (och 30hp inom valt exjobbsämne) samt godkänt på hela
obligatoriet krävs för att få göra exjobb. Alexander Pieta Theo-
fanous sade att han ska skicka ut förslaget till studierådet. Peter
Seimar föreslog en övergångsperiod så att de som ska läsa exjobb
snart inte får det jobbigt. Alexander Pieta Theofanous svarade att
förslaget preliminärt ska börja gälla till våren men att det kanske
skjuts upp till nästa vår, och att tanken med förslaget är att sätta
press på studenter att klara alla sina kurser innan exjobbet, så att
det hamnar i slutet av utbildningen. Hampus Mauritzon mena-
de att det blir mer likt bolognaprocessen. Alexander Pieta Theo-
fanous sade att hur detta påverkar Kinainriktningen utreds just
nu. Jens Gustafsson föreslog också en övergångsperiod, på 1,5år.
Alexander Pieta Theofanous sade att förut verkade det som att
nuvarande studenter inte skulle påverkas av UKÄ:s utvärdering
och förändringar som görs på grund av den, men att det kan
komma att bli såhär ändå.

Carolina Sartorius meddelade att UKÄ-gruppen går framåt. Alex-
ander Pieta Theofanous ska skicka ut den senaste revisionen av
läro- och tim-planen.

Carl Nilsson Nyman meddelade från möte med institutionssty-
relsen för datavetenskap. Timplan och budget gicks igenom. Carl
Nilsson Nyman själv och Björn Lindqvist tog upp problemet med
bristen på laborationsledare i kurserna C++-programmering och
Constraint-programmering. Antalet labbledare ska eventuellt ut-
ökas under de senare laborationstillfällena.

Jens Elofsson meddelade att det var UNA-möte i måndags. För-
delningsmodellen, det vill säga hur pengar från högre makter
ska fördelas på lägre nivå, diskuterades, med fokus på att göra
det lättare att införa förändringar. Tyvärr verkar det inte bli så
mycket förändringar på grund av pengabrist. Det diskuterades
även vilka kurser som kan utökas. Carolina Sartorius sade att
mycket samläses med elektroteknik, men att programledaren på
D tycker att Datateknik numera är så starkt att det kan slita sig
lite från E. Alexander Pieta Theofanous sade att mer information
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kommer på mail.

§8 Meddelanden Carolina Sartorius meddelade att Alexander Pieta Theofanous
blivit vald till Vice Kårordförande med ansvar för utbildnings-
frågor på kåren (VKOU).

Alexander Pieta Theofanous meddelade att det kommer vara fy-
ra D:are på kåren.

Alexander Pieta Theofanous informerade om att det är sektions-
möte nästa tisdag, och att man kan anmäla sig om man vill ha
mat och dryck.

Carl Nilsson Nyman meddelade att kårens JätteFunktionärsFest
är nu på fredag.

Alexander Pieta Theofanous sade att han vill ha storting hos sig
i påsk.

Alexander Pieta Theofanous meddelade att kurskommissarier
snart ska börja granska CEQ-enkätsvar.

§9 Pågående kurser Alexander Pieta Theofanous undrade om alla kurser har kursom-
bud.

Carolina Sartorius sade hon är kursombud i kursen Kösystem
men att det behövs C:are och gärna fler D:are. Hon meddela-
de även att det är en ny föreläsare i kursen och att exemplena
är moderniserade så att de istället handlar om servrar istället för
telefonstolpar. Studenter verkar tycka att kursen är mer relevant.

Elin Nilsson och Anna Lissborg blev kursombud i kursen Intro-
duktionskurs i kinesiska för civilingenjörer.

Jens Gustafsson tyckte att det var konstigt att ha 3 veckor som
handlade om C-programmering i kursen Algoritmimplemente-
ring, det vill säga ett stort överlapp med kursen C-programmering.
Alexander Pieta Theofanous menade att kursen Algoritmimple-
mentering ligger mitt emellan kurserna Datorarkitektur och C-
programmering innehållsmässigt, och att man kanske kan änd-
ra så att en del poäng överlappar i kursplanerna. Carolina Sar-
torius föreslog att som förkunskapskrav till kursen Multicore-
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programmering ha antingen C-programmering och Darorarki-
tektur eller Algoritmimplementering. Mötet insåg att på grund
av framtida ändringar i timplanen så kommer problemet indi-
rekt lösas av sig självt.

Tomas Harryson sade att det saknades laborationshandledare
under första laborationen i kursen Signalbehandling i Multime-
dia. Studenter som var närvarande på första laborationen blev
godkända på andra laborationen. Utöver detta tyckte Tomas Har-
ryson att det var brist på laborationshandledare allmänt i kursen.

Vilhelm Lundqvist tyckte att kursen Elektronik var svår. Rasha
El-Manzalawy höll med och sade att föreläsningarna gått från
låg nivå till hög nivå. Vilhelm Lundqvist tillade att tempot ökat
samtidigt som svårighetsgraden ökat, och att saker inte gås ige-
nom på djupet. Rasha El-Manzalawy sade att exemplena och
formlerna skiljer sig från föreläsningarna. Carolina Sartorius fö-
reslog att läsa kursboken och gå på övningar. Vilhelm Lundqvist
tyckte att det fanns bra övningsledare i kursen. Alexander Pieta
Theofanous menade att det behövs olika studieteknik till olika
kurser. Niklas Karlsson sade att när han läste kursen var alla kur-
sare missnöjda, struntade i övningarna och förstod ingenting på
laborationerna, samt att utrustningen var dålig på dessa. Peter
Seimar sade att han läst kursen nyligen och att han förstod mer
efter att ha läst senare kurser. Vilhelm Lundqvist sade att han
hade problem med formelsamlingen. Carolina Sartorius tipsade
om en sammanfattning som gavs ut av föreläsaren när hon läste
den.

Carolina Sartorius sade att föreläsningsanteckningarna som läggs
upp i kursen Kösystem saknar relevans till vad som gås igenom
på föreläsningarna.

§9.1 Datorstuga Carolina Sartorius sade att på förra studierådsmötet så verka-
de det som att studierådet ville ha datorstugor liknande de som
varit men med ett antal förbättringar. Det visade sig att ett mer
radikalt förslag önskades. De som är intresserade att jobba med
förslag till datorstugorna kan bli arvoderade. En motiverande
datorstuga önskas. Carolina Sartorius undrade vad som ska/kan
vara med samt hur mycket tid som behövs.

Peter Seimar tyckte att datorstugorna ska innehålla mer program-
mering och mindre terminal-arbete.
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§10 Studentseminarie om
skrivsätt

Carl Nilsson Nyman sade att han diskuterat UKÄ och skriv-
sätt med sin syster som tidigare varit lärare och fått idéer. Han
föreslog att man kan kontakta exempelvis ansvariga för Fysik-
kurserna och höra om de fått in några bra rapporter som verk-
ligen utmärkt sig och i så fall kontakta den student som skrivit
rapporten och fråga om hen skulle vilja dela med sig av tips och
erfarenheter till andra studenter.

Jens Elofsson föreslog att kontakta någon på SOL eller liknan-
de eftersom intresset där antagligen är större. Jens Gustafsson
höll med föregående talare. Alexander Pieta Theofanous tyckte
att det kan vara bra med just C:are eller D:are så att andra stu-
denter har några att se upp till inom sitt eget program.

Carolina Sartorius sade att hon ville göra förhållningssättet till
studier bättre.

Mötet diskuterade lämplig tid / datum att hålla dessa event.

Jens Gustafsson undrade hur studierådet skulle få tag på stu-
denter som vill hålla studentseminarier. Alexander Pieta Theofa-
nous menade att man kan kontakta folk och fråga. Jens Gustafs-
son undrade huruvida det var ok att lämna ut dessa uppgifter.
Alexander Pieta Theofanous tyckte att det var okej så länge ing-
en känner sig tvingad.

Carolina Sartorius föreslog att alla kan fråga sina kursare om vil-
ka som är bra på att skriva.

Jens Gustafsson föreslog att nominera studenter, att ha rapport-
tävling och att man ska kunna vinna den gyllene studentpinnen.

Carolina Sartorius påminde om att Råsa Pantern-stipendiet finns
och att man kan fråga studenter som fått det.

Carl Nilsson Nyman sade att han hade tyckt att det var bra att
hitta en student som tidigare varit dålig men som blivit bättre på
att skriva.

Jens Gustafsson föreslog att göra det tufft med en tävling eller
liknande för att få med fler studenter. Carolina Sartorius tyckte
inte att det var så mycket jobb att skicka in en färdigskriven rap-
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port, och att studenter därför skulle göra det ändå.

Mötet föreslog att gjuta medaljer. Guld-femmor och brons-treor
beroende på studentens prestation.

§11 Återkoppling - Speak
Up Days

Alexander Pieta Theofanous bad om kommentarer på Speak Up
Days som hölls nyligen. Alexander Pieta Theofanous meddelade
att massor av lappar fylldes i, och att VKOU håller på att sam-
manställa dem.

Vilhelm Lundqvist undrade om sjukt många svar togs emot. Alex-
ander Pieta Theofanous jakade och sade att mycket kaffe förbru-
kades därtill.

Alexander Pieta Theofaous bad om förslag och tips på förbätt-
ring.

Carolina Sartorius tyckte att det var bra att Alexander Pieta The-
ofanous hörde av sig till treorna och sade att studierådet skulle
vara där eftersom det drog dit massa studenter.

§12 Valmöte - Gyllene
Pekpinnen

Alexander Pieta Theofanous föreslog att ha möte veckan innan
tentaperioden drar igång, med diskussion om och röstning på
kandidaterna till årets Gyllene Pekpinnen. En hel kväll / efter-
middag kan dedikeras med röstningsdeadline bestämt till en viss
tid och hela sektionen får vara med. Hampus Mauritzon föreslog
att ha en röstlängd så att röstningen blir anonym. Carolina Sar-
torius gillade idén och föreslog att hålla det i iDét.

§13 Avslutade kurser Alexander Pieta Theofanous meddelade att kallelser till utvär-
deringsmöten för avslutade kurser snart kommer ut, och att de
blivit försenade på grund av UKÄ:s utvärdering bland annat.

Rasha El-Manzalawy sade att resultaten på tentamen i kursen
Programmeringsfördjupning kom jättesent. Alexander Pieta The-
ofanous upplyste om att vissa kurser kan ha dispens från rätt-
ningsdeadline:en om många studenter läser kursen.

§14 Funktionärsagenda Alexander Pieta Theofanous uppmanade mötesdeltagarna att frå-
ga kursare efter studenter som är bra på att skriva och kanske
kan tänka sig hålla seminarie om detta. Alexander Pieta Theofa-
nous uppmanade även mötesdeltagarna att tänka igenom vilken
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typ av event det ska handla om och om det ska vara någon täv-
ling etc.

Alexander Pieta Theofanous sade att SOUP:en snart ska in, och
bad mötesdeltagarna att kolla mail och skicka kommentarer på
denna, så att kommentarerna kan vidarebefordras uppåt. Ham-
pus Mauritzon sade att en del saker i SOUP:en är beroende av
politiska åsikter.

§15 Övrigt Carl Nilsson Nyman meddelade att elektroniksammanfattning-
en som det talats om tidigare finns på kurshemsidan för elektro-
nik år 11/12.

Amelia Andersson undrade, i egenskap av stabsmedlem, om stu-
dierådet ville fortsätta hålla i pluggfiken under nollningen. Ca-
rolina Sartorius svarade ja.

§16 OFMA Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
avslutat kl 13:01.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Alexander Pieta Theofanous
Studierådsordförande
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